

 Dagsorden & referat	Dato & tid:	Sted:
	11.dec kl. 18-20	Gyngemosehallen
Emne:	Mødedeltagere:	
Bestyrelsesmøde	Formand Jesper Schmidt Kasserer Jakob Agargaard Bestyrelsesmedlemmer Anja Beltoft, Lærke Deichmann, Marianne Larsen Foreningsdirektør Ida L Brandt	
Noter/bemærkninger	Mødeleder:	
	Anja	
	Referent:	

			Ida		
	Emne	Mål med punktet/materiale	Navn	Tid	Referat
1.	Godkendelse af referat fra sidste møde.		Ida		Godkendt
2.	Junior EM setup	Drøftelse omkring Junior EM og dialog med Køge Gymnastikforening ang. forespørgsel på samarbejde.	Anja	20	Bestyrelsen ønsker ikke at samarbejde omkring et fælles hold mellem GIF og en/flere foreninger.
3.	Punkt vedr. håndtering af uacceptabel adfærd		Anja	5	Bestyrelsen drøfter en sag på et hold vedr. medlemmers uacceptable adfærd. Bestyrelsen beslutter en handling i samarbejde med trænerteamet.
4.	Faceoff næste sæson Besøg af GIF Faceoff Youth frivillig tovholder Christoffer Andersen		Ida	20	Christoffer præsenterer kort en mulig strategi for både Faceoff Hawks og Youth indsatsen i GIF. Bestyrelsen beslutter at støtte op omkring rammerne for Hawks med et langsigtet fokus. Det skal ligeledes fungere som en drengesatsning, hvor vi

					arbejder samlet på tværs af bredde og konkurrencehold samt mellem årgangene. Der indkaldes til møde med Faceoff og seniorherrer trænerne, hvor rammerne for næste sæson besluttet.
5.	Trivsel og værdiproces	- Trivselsmodel møde 9/1 kl. 16-18 - Seminar 1. marts: Kontoret foreslår, at kontor og bestyrelsen (evt. også TG udvalg) kører en proces med fokus på værdier og trivsel i GIF.	Ida	15	Bestyrelsen beslutter, at vi afholder en værdi/trivsels workshop 1. marts. Kontoret finder facilitator. Målet er at fastsætte den videre proces til hvordan værdierne kommer ud og leve i praksis samt det videre fokus på trivsel i GIF
6.	Lønramme Supportudvalg		Ida	15	Supportudvalget arbejder frivilligt til møder og udvikling af konceptet i GIF. Supportmedlemmer er lønnen, når de arbejder med trænerne. Bestyrelsen beslutter at lønne med en ekstra time ifm supportbesøg. Dette skal dække dialog med trænerne, forberedelse, opfølgning og dialog med kontoret.

7.	Facilitetsudvalg	Møde og valg i brugerbestyrelsen – orientering fra Jesper	Jesper	5	Formand Jesper og Peter Hansen deltog i mødet. Peter valgt ind som 3. suppleant i brugerbestyrelsen.
8.	Vedtægtsændringer.	Status fra Jesper og planlægning af medlemsdage.	Jesper	30	Gennemgang af rettelser/tilføjelser. Vedtægtsændringerne er stadig i proces.
9.	Evt.	Orientering fra Gymdanmark Årsmøde (Lærke)			